
Voor behoud van geldautomaten 
Steeds meer bankkantoren sluiten en geldautomaten verdwijnen door de toenemen-
de digitalisering. “Toch is niet iedereen mee met die digitalisering. En we mogen 
niemand in de kou laten staan. N-VA Kalmthout vindt een minimale spreiding van 
geldautomaten wenselijk”, stelt fractievoorzitter Stephanie Devos. “Dat kan door 
geldautomaten, net zoals in het buitenland, eenvoudiger toe te laten bij handelaars.”

De N-VA heeft een wetsvoorstel in het federaal parlement
Kalmthout beschikt vandaag over negen geldautomaten. Nieuwmoer heeft er eentje en 
Achterbroek geen. Omdat het om federale materie gaat, vraagt N-VA Kalmthout de ge-
meenteraad om de problematiek op federaal niveau aan te kaarten. De gemeente moet 
aan de regering vragen de nodige initiatieven te nemen. Waarom is het tot nog toe niet 
toegelaten voor handelaars om geldautomaten in de eigen handelszaak te installeren en 
die te beheren? Kamerleden Yngvild Ingels en Sander Loones (N-VA) zetten alvast een 
wetsvoorstel op de agenda in het federaal parlement.

Automaat op maximum vijf kilometer van uw deur
De vier grootste banken verenigden zich in het Batopin-project om de spreiding van 
geldautomaten te bepalen en de geldautomaten te vervangen door een bankneutraal 
netwerk. De bedoeling is om geldautomaten op neutrale locaties te plaatsen, los van 
bankkantoren. Tegen ten laatste 2025 wil Batopin dat 95 procent van de bevolking 
binnen maximum vijf kilometer een geldautomaat ter beschikking heeft. “Echter, de 
banken bouwen hun geldautomaten veel sneller af dan het bankneutraal netwerk uitge-
rold wordt”, stelt Devos. 

Voordeel voor handelaars en inwoners
In het N-VA-voorstel baten handelaars geldautomaten tot 10.000 euro cash uit. “Als 
handelaar kunt u zo uw cash uit de winkel via de automaat kwijt. U hoeft dus niet 
meer naar een bank te gaan. Dat is positief voor handelaars. Bovendien nemen de 
bezoekersaantallen en de bestedingen in uw zaak toe. Mensen komen boodschappen 
doen, en halen op hetzelfde moment geld af bij hun lokale handelaar”, besluit Devos. 

Woord van de voorzitter

Hoewel we al even op weg zijn, wens 
ik u op mijn beurt graag het beste 
voor 2023.  

Met een warm gevoel kijk ik naar 
onze inzet van het afgelopen jaar. Na 
een moeilijke periode was het voor 
iedereen weer zoeken om op een 
normale manier met elkaar in contact 
te komen. We planden weer fysieke 
activiteiten en we boekten daarmee 
toch wel mooie resultaten.  

Zo ook met onze nieuwjaarsreceptie 
op 27 januari.  We hebben genoten 
van die aloude gewoonte en hopen 
dat u dat ook deed. Het was een 
gezellige avond met als gastspreker 
N-VA-fractievoorzitter in het federaal 
parlement Peter De Roover.  

Bent u lid van onze N-VA-ploeg en 
vrijwilliger bij ons in Kalmthout? Dan 
wil ik u graag in de bloemetjes zetten. 
Bedankt voor uw inzet en voor uw 
steun.

Hebt u vragen, ideeën of wilt u ook 
graag meewerken aan een beter 
Kalmthout? Niet aarzelen dan! 
Neem contact met ons op via 
kalmthout @n-va.be. 

Met vriendelijke groet

Michaela Bruyninckx, 
voorzitter N-VA Kalmthout.

Beloftes over legislaturen heen (p.2) Komt u mee eten? (p.3)

Op 30 januari 2023 beslisten de gemeenteraadsleden tijdens de gemeenteraad om een brief 
te versturen naar de banken en naar de federale regering. Daarin verwoorden ze onze be-
zorgdheden en de vraag om betrokken te worden en blijven bij de uitrol van geldautomaten.
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Beloftes over legislaturen heen
In Kalmthout verschuiven belo� es en investeringen niet alleen binnen een 
legislatuur maar ook over legislaturen en verkiezingsperioden heen. Dat is 
de rode draad doorheen de plannen in Kalmthout. N-VA Kalmthout is dan 
ook kritisch over de aangepaste meerjarenplanning voor onze gemeente. 

Moeilijke tijden
De energieprijzen zijn hoog en de lonen worden geïndexeerd. Dat zijn 
problemen waar elke (lokale) overheid mee kampt. “We brengen enigszins 
begrip op voor de uitzonderlijke omstandigheden”, benadrukken de N-VA-
gemeenteraadsleden. “Maar als beloftes en plannen al zo lang meegaan, kan 
je de niet-realisatie ervan niet louter wijten aan de huidige crisis.”

Uitgestelde en niet-gerealiseerde investeringen
“De cd&v beloofde in 2006 om tegen 2012 langs elke drukke weg een fietspad 
aan te leggen. We zijn vandaag tien jaar verder en ik hoef er natuurlijk geen 
tekening bij te maken. Dat is helaas de rode draad doorheen de plannen in 
Kalmthout”, zegt N-VA-fractievoorzitter Stephanie Devos. “Het zijn zeker 
geen eenvoudige dossiers maar wel belangrijk: het gaat immers om uw 
verkeersveiligheid.”

Er wordt al twee verkiezingsperioden op rij een nieuw gemeentehuis met 
bijhorende dienstverlening beloofd. Het gemeentehuis zou er eind deze 
legislatuur dan toch komen, weliswaar met een flinke meerkost van 31 procent: 
8,4 miljoen euro in plaats van 6,4 miljoen euro. Elk jaar duiken ook opnieuw 
dezelfde rioleringswerken op en verschuiven die in de tijd. Onze rioleringsgraad 
ligt nochtans ruim onder het Vlaamse gemiddelde: 78 procent voor Kalmthout 
tegenover een Vlaams gemiddelde van 87 procent. 

Nood aan betere planning en effi ciënter fi nancieel beheer
“Er is in de nabije toekomst extra financiering nodig. Bovendien is er nood aan 
een betere planning om efficiënter financieel beheer te voeren”, stelt ook de 
financiële dienst van Kalmthout in de aangepaste meerjarenplanning. 
Kalmthout heeft een groot personeelsbestand in vergelijking met onze 
buurgemeenten: 9,1 VTE op duizend inwoners tegenover 7,6 VTE op duizend 
inwoners in onze buurgemeenten. Daarnaast beschikt of voert de gemeente 
het beheer over een zestigtal gebouwen. Door de stijgende loon-en 
energiekosten wegen die zaken zwaar door op de huidige gemeentewerking. 

Vlaanderen heeft u nodig
Vlaanderen is van u. Uw land, uw welvaart, uw toekomst. U bepaalt wat ermee 
gebeurt. Dat is uw recht als Vlaming. De N-VA zal altijd op de barricaden staan 
om uw stem te laten meetellen. En met hoe meer we zijn, hoe luider onze 
stem zal klinken. Daarvoor rekenen we ook op u. Wilt u uw toekomst in eigen 
handen nemen? Wilt u dat uw stem meetelt? Gelooft u dat dat alleen kan in 
een autonoom Vlaanderen? Dan hoort u bij de N-VA.

Word lid van de N-VA
Samen met tienduizenden N-VA-leden gaan we voor een vrij Vlaanderen. 
Zodat dit onwerkbare land de Vlamingen nooit meer als een verwaarloosbare 
minderheid terzijde kan schuiven.

N-VA Kalmthout pleit om in 
de toekomst een efficiënter 
patrimoniumbeheer uit te 
bouwen en de exploitatie 
uitgaven onder controle te 
houden. Zo behouden we de 
nodige budgettaire ruimte 
om lang geplande en 
broodnodige investerings-
projecten werkelijk 
uit te voeren.

Stephanie Devos, 
fractievoorzitter 
N-VA Kalmthout

Uw N-VA-gemeenteraadsleden werken hard 
verder voor u en Kalmthout!

De Warmste week: 
vijfhonderd euro voor 
kansarmoede
Tijdens het weekend van 17 en 18 december 2022 liet u ons 
uw warm hart zien. N-VA Kalmthout bakte wafeltjes voor de 
Warmste week en die werden door u gesmaakt. 

We trotseerden de ijzige koude voor het thema kansarmoede en 
verkochten heerlijke, zelfgebakken wafels. We stonden tijdens de 
wekelijkse markt op het marktplein, op het Willy Vandersteen-
plein en aan de inkom van de Delhaize. Dankzij uw steun waren 
we helemaal uitverkocht en maakten we vijfhonderd euro over 
aan de Warmste Week. Daarom ook vijfhonderd maal dank aan 
iedereen en tot volgend jaar!

Stephanie Devos Gilles Delcroix Anita Van Der Poel Karin Dekeleuner Sigrid Van Heybeeck 

PAASONTBIJT
op paasmaandag

Maandag 10 april 2023 
11 uur

Strijboshof (Achterbroeksteenweg 69 
in Kalmthout)

Op paasmaandag komen de paasklokken 
naar Kalmthout. N-VA Kalmthout nodigt u 
dan van harte uit op het paasontbijt. Schrijf 
u op voorhand in via kalmthout@n-va.be. 

20 euro (volwassenen) - 5 euro (kinderen tot 
en met 12 jaar)

Bestuurslid Francis Wouters op het Willy Vandersteenplein
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